
Zdravím,  
nejdříve (před rokem) jsem váhala, kterou firmu prodávající okna vybrat, ale nakonec 
se rozhodla pro vaše Skladová okna.  
Důvodem byla příznivá cena a příjemné dodací podmínky. A rozhodla jsem se 
správně.  
Montáž oken provedli dva amatéři a s úspěchem, vše funguje tak, jak má. Jsem 
nadšená.  
Přikládám foto před a po. 
Děkuji. Jíchová 
 


